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088/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

18.10.2018 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 088/18  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

089/18: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Møteprotokollen vert godkjent 

   

18.10.2018 Formannskapet 
Retting i protokollen frå 30.08.2018 Frammøtte: Nina Bognøy AP møtte til sak 085/18.  
Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 089/18  VEDTAK 
Møteprotokollen med endring er godkjent. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

090/18: Oppgradering Eikanger skule 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Formannskapet vedtar å oppgradere Eikanger skule som skildra i saka. Total investeringsramme på 
3 millionar kroner er i samsvar med økonomiplanen.  

15.10.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
Ingen merknader, samrøystes. 
 



RMNF - 036/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

15.10.2018 Ungdomsrådet 
Sekretær orienterte i saka.  
Ungdomsrådet meiner dette er eit bra tiltak. 
Ungdomsrådet vil gjerne notera i saka at elevar/elevråd bør involverast når det gjeld oppgradering av 
uteområdet. 
 

UR - 032/18  UTTALE: 
Ungdomsrådet støttar rådmannen sitt forslag. 

Ungdomsrådet vil gjerne notera i saka at elevar/elevråd bør involverast når det gjeld oppgradering av 

uteområdet. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line Merete Valle-einingsleiar Eigedom 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 050/18  UTTALE: 
     Inger merknader. 

 

18.10.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Fellesframlegg: 
Tilleggspunkt til rådmannen sitt framlegg: 
Formannskapet bed rådmannen leggja fram utgreiing på kostnad vedrørande betra trafikksikring. 
- parkering, dropsone ved Eikanger skule. 
Uttalen fra ungsdomsrådet vert tatt vidare i saka: 
Elevar/elevråd bør involverast når det gjeld oppgradering av uteområdet. 
 
Fellesframlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 090/18  VEDTAK: 
Formannskapet vedtar å oppgradere Eikanger skule som skildra i saka. Total investeringsramme på 3 

millionar kroner er i samsvar med økonomiplanen.  

Formannskapet bed rådmannen leggja fram utgreiing på kostnad vedrørande betra trafikksikring. 

- parkering, dropsone ved Eikanger skule. 

 

Elevar/elevråd bør involverast når det gjeld oppgradering av uteområdet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

091/18: Ny Alversund skule - kostnader infrastruktur og handtering av kulturminner 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall 

frå 290 millionar kroner til 312 millionar kroner slik det ligg føre i saka.  
· Auke i investeringsramma blir innarbeidd i økonomiplanen 2019 – 2022. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line Merete Valle-einingsleiar Eigedom 



Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 049/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 

18.10.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 091/18  INNSTILLING: 
· Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall 

frå 290 millionar kroner til 312 millionar kroner slik det ligg føre i saka.  

· Auke i investeringsramma blir innarbeidd i økonomiplanen 2019 – 2022. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

092/18: Mandat - Ny skule på Fyllingsnes – Eikanger skulekrins 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Formannskapet godkjenner mandat for byggeprogram slik det ligg føre 

15.10.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Line Merete Valle-einingsleiar Drift 
 
Merknad: Valg av representant til referansegruppa vert teke opp i rådet - 19.11.2018.  Øystein 
Moldeklev har sagt seg villig til å stille.  
Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

RMNF - 037/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

15.10.2018 Ungdomsrådet 
Di verre ingen orienterinig frå saksarbeidar i saka, sektretær orienterte. 
Ingen merknader frå Ungdomsrådet. 
 

UR - 031/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Line Merete Valle-einingsleiar Eigedom 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 

LE - 051/18  INNSTILLING: 
Formannskapet godkjenner mandat for byggeprogram slik det ligg føre. 

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

 

FO - 092/18  VEDTAK: 



Formannskapet godkjenner mandat for byggeprogram slik det ligg føre 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

093/18: Prosjektmandat - justert framdrift barnehage Lindås 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Framdrifta for bygging av barnehage på Lindås blir justert i prosjektmandatet slik det er framlagt i 
saka.  

18.10.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Framlegg frå K.Vågstøl-H: 
Framdrifta for bygging av barnehage på Lindås skal følgje opprinneleg prosjektmandat for ny 
kommunal barnehage på Lindås, jf. vedtak i kommunestyret 09.03.2017. 
 
Framlegg frå K.Vågstøl fekk 3 røyster og fall (K.Vågstøl-H, N.Øvreås-Frp og Ø.Moldeklev-Frp) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster (mot K.Vågstøl-H, N.Øvreås-Frp og 
Ø.Moldeklev-Frp). 
 

FO - 093/18  VEDTAK: 
Framdrifta for bygging av barnehage på Lindås blir justert i prosjektmandatet slik det er framlagt i 

saka.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

094/18: Prosjektmandat - justert framdrift -hall Ostereidet  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Framdrifta for bygging av hall Ostereidet blir justert i prosjektmandatet slik det er framlagt i saka.  

18.10.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Framlegg frå K.Vågstøl-H: 
Framdrifta for bygging av hall på Ostereidet skal følgja opprinneleg prosjektmandat for hall 
Ostereidet, jf.vedtak i formannskapet 08.03.2018. 
 
Framlegget fekk 2 røyster og fall (K.Vågstøl-H og Ø.Moldeklev-Frp) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 9 røyster (mot K.Vågstøl-H og Ø.Moldeklev-Frp) 
 

FO - 094/18  VEDTAK: 
Framdrifta for bygging av hall Ostereidet blir justert i prosjektmandatet slik det er framlagt i saka. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

095/18: Driftsavtale Ungdomskontakten Salto 2019-2021 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Vedlagt forslag til driftsavtale for Ungdomskontakten Salto 2019-2021 blir godkjent. 

15.10.2018 Ungdomsrådet 
Sekretær las opp saksdokumentet og orienterte om kva Ungdomskontakten Salto er.   
Ungdomsrådet ytrar at Salto er eit fint og veldig bra tiltak, fleire forteljar at dei kjenner mange som 
set stor pris på tilbodet. 



Veldig positivt at tiltaket vert vidareført. 
 
Rådmannen sin framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

UR - 030/18  UTTALE: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef oppvekst 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 047/18  UTTALE: 
Ingen merknader.  

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 095/18  INNSTILLING: 
Vedlagt forslag til driftsavtale for Ungdomskontakten Salto 2019-2021 blir godkjent. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

096/18: Avtale om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevernteneste i 

Lindås, Meland og Radøy 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek felles barnevernteneste for Radøy, Meland og Lindås frå 01.01.2019. Avtale 
om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevern i Radøy, Meland og Lindås blir 
godkjend. Radøy kommune er vertskommune. 
Kommunestyret delegerer mynde ettr barnevernlova til barnevernleiar i Radøy kommune frå og 
med 01.01.19. 

16.10.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef oppvekst 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 046/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 096/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek felles barnevernteneste for Radøy, Meland og Lindås frå 01.01.2019. Avtale 

om interkommunalt vertskommunesamarbeid for felles barnevern i Radøy, Meland og Lindås blir 

godkjend. Radøy kommune er vertskommune. 

Kommunestyret delegerer mynde etter barnevernlova til barnevernleiar i Radøy kommune frå og med 

01.01.19. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

097/18: Overtaking Sævråsvåg kai 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
1. Lindås kommune overtek Sævråsvåg kai med dagens tilstand kostnadsfritt frå Hordaland 

Fylkeskommune.  
2. Kostnader som vedkjem overføringa vert dekke av Lindås kommune. 
3. Rådmannen etablerer utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar som er 

gjort her i saka. 

18.10.2018 Formannskapet 
Fellesframlegg ved S.Toft-V: 
Rådmannen sitt framlegg med endring i pkt 3 og nytt pkt 4 
 

3.Rådmannen etablerer midlertidig utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar som er 
gjort her i saka. 
4.Kommunen sin framtidige bruk av kaiområdet skal drøftast i eiga politisk sak i 2019. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 097/18  VEDTAK: 
1. Lindås kommune overtek Sævråsvåg kai med dagens tilstand kostnadsfritt frå Hordaland 

Fylkeskommune.  
2. Kostnader som vedkjem overføringa vert dekke av Lindås kommune. 
3. Rådmannen etablerer midlertidig utleigeavtale med Eide Fjordbruk basert på vurderingar 

som er gjort her i saka. 
4. Kommunen sin framtidige bruk av kaiområdet skal drøftast i eiga politisk sak i 2019. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

098/18: Eigedomsskatt – Overgang frå takstnemnd til sakkunnig nemnd  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret nyttar ordninga med sakkunnig nemnd etter eigedomskattelova § 8 A-3 fjerde ledd 
med verknad frå vedtaksdato. 

Kommunestyret vedtek samstundes nye takstvedtekter for eigedomsskatt i Lindås kommune, i 
samsvar med bilag 1, med verknad frå same tidspunkt. 

18.10.2018 Formannskapet 
Kommuneadvokat Eirik Schütz orienterte. 
Framlegg om rådmannen sitt framlegg med justering: 
Kommunestyret vedtek at Lindås kommune skal nytte ordninga med sakkundig nemnd… 
 
Rådmannen sitt framlegg, med justering, vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 098/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek at Lindås kommune skal nytte ordninga med sakkunnig nemnd etter 

eigedomskattelova § 8 A-3 fjerde ledd med verknad frå vedtaksdato. 

Kommunestyret vedtek samstundes nye takstvedtekter for eigedomsskatt i Lindås kommune, i samsvar 

med bilag 1, med verknad frå same tidspunkt. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

099/18: TV-aksjonen 2018 Kirkens Bymisjon 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Lindås kommune løyver kr. 2,- pr.innbyggar – runda av til kr. 30 000,-. 

Pengane vert å ta frå konto 11201 – 1510 - 1000 

18.10.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 099/18  VEDTAK: 
Lindås kommune løyver kr. 2,- pr.innbyggar – runda av til kr. 30 000,-. 

Pengane vert å ta frå konto 11201 – 1510 - 1000 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

100/18: Melding/orientering til formannskapet 18.10.2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

18.10.2018 Formannskapet 

 NHP Prosjekt i Lindås kommune - Kontaktutvalet vert invitert til dialogmøte i neste 
formannskapsmøte. 

 Temamøte formannskapet mulighetsstudie Geco bygget og styringsgruppe byvekstavtale. 

 Utviding av gravplass på Lindås ved kyrkjeverge Torgeir Paulsen 

 Investeringar ved eigedomssjef Line Merete Valle 

 Alver kommune ved rådmann Ørjan Raknes Forthun 

 Orientering om utvikling av Lindås Tomteselskap ved ass.rådmann Hogne Haugsdal 

 Økonomi ved økonomisjef Janne Sund 
 
Rådmannen sitt framlegg varsamrøystes vedteke. 
 

FO - 100/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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